
Referat fra styremøte i Norsk forening for dermatologi og venerologi (NFDV) 

 

Sted:  Legenes hus, møterom Müller 

Tid: Tirsdag 5.6.2018 kl. 12:00 – 15:00 

Tilstede:  Petter Gjersvik, Katarina Zak Stangeland, Jan Cezary Sitek, Thor Henry Andersen, 

Bjørnar Halsør Moen  

 

 

Følgende saker ble behandlet: 

 

1. Godkjenning av innkalling og sakliste 

Innkalling og sakliste ble gjennomgått og godkjent. 

 

2. Godkjenning av referat fra styremøte 18.4.2018 

Referat fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent. 

 

3. Godkjenning av referat fra generalforsamlingen 19.4.2018 

Referat fra generalforsamlingen ble gjennomgått og godkjent. 

 

4. Rapport fra møte i Kreftforeningen 23.5.2018 og deltakelse på TV2 

Petter refererte fra møte i Kreftforeningen samt TV-deltakelse i forbindelse med Hudkreftdagen. 

 

5. Rapport fra møte om nasjonal UV- og hudkreftstrategi 25.5.2018 

Petter refererte fra møtet. Strategiplanen skal etter planen være klar august 2018.  

 

6. EUs nye reguleringsbestemmelse om databeskyttelse (GDPR)  

Petter har sendt henvendelse til Legeforeningen uten at svar er mottatt. Petter følger opp. 

 

7. Novartis-stipend høsten 2018 

Petter tar kontakt med Novartis for nærmere avtale. 

 

8. Pre-symposium høstmøtet 2018: Valg av tilbyder (se vedlegg) 

Styret besluttet å tilby Janssen-Cilag pre-symposiet ved høstmøtet 2018. 

 

9. Forespørsel om møte finansiert av legemiddelfirma forut for høstmøtet 



Novartis har forespurt styret om å arrangere et møte om stimulering av forskning innen 

hudsykdommer forut for høstmøtet. Styret ønsker å opprettholde nåværende ramme rundt 

høstmøtet. Petter kontakter Novartis som foreslås å koble et slikt møte til Losby-møtet.  

 

10. Godkjenning av nordiske kurs for støtte fra Legeforeningens fond 

Petter har forespurt Legeforeningens utdanningsfond om godkjenning av nordiske kurs må søkes 

om hvert år.  Saken tas opp påny når svar foreligger. 

 

11. Nordisk kurs i norsk regi 

Styret drøftet mulige alternativer. Aktuelle temaer er hidrosadenitis suppurativa (HS) eventuelt 

psykodermatologi. Petter forhører seg med HS-miljøet (v/ Øystein Grimstad) om deres 

synspunkt. Saken planlegges tatt opp på avdelingsledermøtet i desember 2018. 

 

12. Reisestipend til nordisk kongress i Göteborg 2019 

NDA har vedtatt utlysning av 5 stipender til LIS og unge forskere/stipendiater fra Norge, 

pålydende 7.000 SEK, hvorav 4.000 SEK skal betales av NFDV. Styret vedtok å utlyse inntil 12 

reisestipender for LIS-leger og stipendiater pålydende 7.000 NOK for søkere med innsendt 

presentasjon og 4.000 NOK for søkere uten presentasjon. 

 

13. Møte med Norsk Solarieforening? 

Norsk solarieforening har bedt om møte. Styret besluttet å invitere leder i Solarieforeningen til 

styremøte til høsten. Petter følger opp. 

 

14. Møte med Føflekkreftforeningen? 

Styret besluttet å innkalle Føflekkforeningen til felles møte i februar 2019. Petter følger opp. 

 

15. Møteplan høsten 2018 

Tirsdag 25. september kl. 12:00-16:00. Petter bestiller rom og lunsj fra 11:30 

Torsdag 1. november kl. 09:30-12:00. Petter bestiller rom. 

Tentativt torsdag 6. desember kl. 16:00-19:00 med avdelingsledermøte fredag 7. desember kl. 

10:00-16:00.  Petter forhører seg med avdelingslederne om tidspunktet. 

 

16. Eventuelt 

 Refusjonskrav til NFDV ved kasserer må fortsatt gjøres skriftlig.  

 Styret har mottatt medlemsforespørsler om fremtidige norske og nordiske møter og 

kongresser kan legges ut på hjemmesiden. Dette vil kreve fortløpende ressurser som styret 



ikke innehar. Petter formidler kurs som meldes inn til NFDV elektronisk til alle medlemmer. 

Obligatoriske kurs er tilgjengelig på Legeforeningens hjemmeside.  

 Metodevurderingen for Dupixent hos Beslutningsforum er forsinket. Petter sender brev til 

SLV/Nye metoder, ev. andre relevante mottakere om at vedtaket beklages og saken bes løst 

snarest mulig.  

 Budsjett og deltakeravgift for høstmøtet 2018 må fastsettes snarlig. Petter følger opp. 

 Hudkreftstrategi og forskningsbehov. Behovet for mer forskningsbehov må komme bedre 

frem i strategiforslaget. Petter formulerer et svar til Strålevernet. 

 

 

Referat ved JCS 7.6.2018, lett redigert av PG 25.8.2018 

 


